



**MOVES#75 Naujoks Kersten Von Der Schulenburg »Sky Walking«**  
**4 November 2014, 8:30pm**

*(please scroll down for German version)*

**MOVES#75**

**Naujoks Kersten Von Der Schulenburg »Sky Walking«**

Musical Performance

**4 November 2014, 8:30pm**

»Sky Walking« is a collaborative project from **Christian Naujoks**, **Peter M. Kersten** and **Richard Von Der Schulenburg**.

**Christian Naujoks** is a visual artist, composer, DJ and singer. His musical output ranges from electronic pop to ambient to modern-acoustic compositions for marimba and piano. **Peter M. Kersten** aka Lawrence / Sten is a musician and DJ. He is the co-founder of the labels *Dial/Laid*, *Smallville* and owner of a record store in St. Pauli. With David Lieske he runs the gallery *Mathew* in Berlin and NYC. **Richard Von Der Schulenburg**, aka RVDS, is a Hamburg based musician and DJ. He is a member of the jazz-ensemble *440HzTrio*. He also played in the guitar-pop band *Die Sterne*, and he is the owner of the label *it's*.

Whereas in their respective solo projects they are more concerned with investigating the functional aspects of music – from club or dance music to the idea of creating a room or an ambience with acoustics – »Sky Walking« describes the communicative approach of call and response, a fluid improvisation beyond the necessity to name it Jazz or Free Music.

On the occasion of the release of their eponymous first album (on *Dial Records*) **Naujoks, Kersten** and **Von Der Schulenburg** aka »Sky Walking« will perform live at Image Movement.

Admission is free.

---

**MOVES#75**

**Naujoks Kersten Von Der Schulenburg »Sky Walking«**

Musical Performance

**4 November 2014, 20.30 Uhr**

»**Sky Walking**« ist der Name eines Projektes der Künstler **Christian Naujoks, Peter M. Kersten** und **Richard Von Der Schulenburg**.

**Christian Naujoks** ist ein bildender Künstler, Komponist, DJ und Sänger. Sein musikalischer Output reicht von Elektropop, über Ambient hin zu modernen akustischen Kompositionen für Marimba und Klavier. **Peter M. Kersten** alias Lawrence / Sten ist Musiker und DJ, Mitbegründer der Label *Dial / Laid, Smallville* und Inhaber eines Plattenladens auf St. Pauli. Mit David Lieske betreibt er die Galerie *Mathew* in Berlin und New York. **Richard von der Schulenburg** alias RVDS ist ein Hamburger Musiker und DJ. Er ist Mitglied des Jazz-Ensembles *440HzTrio*, spielte in der Gitarren-Pop-Band *Die Sterne*, und betreibt das Label *it's*.

Wo die drei in ihren solitären Arbeiten eher funktionale Aspekte in der Musik untersuchen – von Club- und Tanzmusik zu einem Räumeschaffen mithilfe von Akustik, da beschreibt »**Sky Walking**« ein Aufeinanderreagieren und Kommunizieren, ein fließendes Improvisieren, frei von der Behauptung, Jazz sein zu wollen oder Freie Musik.

Zur Präsentation ihrer ersten Veröffentlichung (auf *Dial*) werden **Naujoks, Kersten** und **Von Der Schulenburg** als **Sky Walking** bei Image Movement ein Konzert spielen.

Der Eintritt ist frei.

(img: »Sky Walking« courtesy of the artists and *DIAL* Records)

---

Image Movement | Artist Films, Films on Art, Artists Records

Oranienburger Strasse 18 | D-10178 Berlin | Mo–Sa, 11am–7pm

Tel +49-30 - 308 819 780 Fax +49-30 - 288 840 352

[info@imagemovement.de](mailto:info@imagemovement.de) | [www.imagemovement.de](http://www.imagemovement.de)